

《单词百科:thickeners是什么意思?thickeners怎么发音?thickeners的解释和用法》

英语单词thickeners是什么意思?thickeners怎么读?thickeners怎么发音?简答网为您整理了thickeners的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



thickeners怎么读

thickeners的读音:[' θ k n r z]

thickeners的意思

1、n.增稠剂;稠化, 增浓过程(thickener的名词复数);

thickeners的双语例句

1、Most of the thickeners are of plant origin.

大部分增稠剂来源于植物。

2、Manufacturers of dyestuffs, thickeners, chemicals and auxiliaries for the textile industry.

染料制造商, 增稠剂, 化学品和助剂, 用于纺织行业.

3、Thickeners were introduced for separating the acid and gypsum.

用稠厚器来分离酸和石膏.

4、These ingredients are usually natural plant gums or synthetic thickeners.

这些成分一般是天然植物胶或合成的增稠剂.

5、Lubricating greases with water as dispersing media are studied by screening thickeners and anti-wear additives.

通过对稠化剂和抗磨添加剂的筛选, 研究以水为分散介质的润滑脂.

6、Heavy metal soaps are used in lubricating greases, as gel thickeners, and in paints.

重金属皂常被用于动物脂肪润滑剂、替代凝胶加稠剂以及被用于绘画中.

7、Also available for spices, thickeners lubricants, rubber processing aid, varnish drying agent.

也可作香料、润滑油的增稠剂、橡胶加工助剂、清漆催干剂等.

8、The soaps of lithium, sodium, calcium, barium and aluminum are the principal thickeners used in grease making.

而锂、钠、钙、钡和铝皂, 则是生产润滑脂所用的主要稠化剂.

9、Starch and numerous gums are thickeners, they increase viscosity.

淀粉和许多胶类物质为增稠剂, 可提高产品粘度.

10、Scrubbing thickeners are divided into ordinary type and efficient type.

洗涤浓密机分为普通型和高效型.

11、The main products are belt filter presses, belt thickeners polymer systems and non-corrosive chain scraper systems.

其主要产品为带式压滤机, 带式浓缩机, 絮凝剂制备系统和耐腐蚀链式刮泥系统.

以上是简答网为您整理的thickeners怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于thi

ckeners的用法、thi

ckeners的释义、thickeners的相关详情

请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/thickeners>

